
 
 

 

 

 

Verslag informatiebijeenkomst zonnepark Klein 
Boekelerveldweg 
 
 
 
Locatie: Restaurant Hoge Boekel 
Datum: maandag 15 mei 2023 van 19:30 tot 21:45 
Aantal aanwezigen: ca. 25 personen (incl. Vrijopnaam & Gemeente Enschede) 
 
Hieronder volgt het verslag van de vragen en antwoorden die ter sprake zijn gekomen 
tijdens de presentatie van het initiatief van Vrijopnaam i.s.m. de Gemeente Enschede. Na 
de presentatie konden er vragen gesteld worden bij specifieke tafels, ingedeeld op 
landschappelijke indeling, participatie, techniek ontwerp en gemeentelijk beleid. De 
uitkomsten hiervan zijn ook verwerkt.  
 
(V) Waarom deze locatie? Het ligt vrij dicht bij de bebouwde kom. 
(A) Deze zone staat als een van de kansengebieden te boek in de gemeente Enschede. 
Het hangt af van meerdere factoren: landschappelijke inpassing (omwonenden en 
leefomgeving), net inpassing. De gemeente is niet de grondeigenaar, maar vergeeft wel de 
vergunning. De grond en de vergunning gelden voor 25 jaar. Na die tijd wordt het in 
principe weer teruggezet in de originele staat. De gemeente is op zoek naar kleinschalige 
zonneparken (< 2 hectare). De gemeente wil dat iedereen profijt kan hebben van het park. 
De bewoners zien ook graag een visie van de gemeente op de omgeving. Ze willen niet 
dat dit zonnepark het begin van heel veel zonneparken is. 
 
(V) Het pad langs het hondenpension, dat zorgt toch voor heel veel prikkels voor de 
honden? 
(A) In overleg met de eigenaar van het hondenpension is dat pad akkoord.  
 
(V) (Meneer heeft meebetaald aan de kabel van Enexis). Hoezo gaat een bedrijf daar 
gebruik van maken? 
(A) Meneer heeft heel veel zonnepanelen. Dit initiatief zorgt er niet voor dat meneer er 
minder gebruik van kan maken. Het blijkt dat meneer voor een laagspanningskabel heeft 
betaald, dit zonnepark maakt gebruik van het midden spanningsnet. 
 
(V) In hoeveel jaar worden de zonnepanelen afgeschreven? 
(A) Technisch gezien in 25 jaar. Wettelijk gezien in 20 jaar.  
 
(V) Waarom komt er geen haag aan de kant van het pension? 
(A) Er is al een grote bomenrij en dit zou niet bijdragen aan het open zicht van het groene 
landschap. Meneer zou toch wel graag willen zien dat er een haag komt.  
 
 



 
 

(V) Krijg ik overlast van het geluid van het zonnepark? 
(A) Wij houden ons aan de normen van geluidoverlast. Mevrouw woont ver genoeg van 
het park dat zij er niks van zal horen. 
 
(V) Wat is het verdienmodel van jullie organisatie? 
(A) De verkoop van de zonnestroom die het zonnepark produceert. Wij maken een 
aanbod aan de omwonenden, zodat zij mee kunnen doen. Wij hebben Paneelopnaam. Zo 
bieden we iedereen de kans om gebruik te maken van zonnestroom. Dit is uiteraard 
verbonden aan je verbruik. Je kunt de PON meeverhuizen naar een nieuw adres. 
Verder is ons verdienmodel, de vaste leveringskosten. We verdienen geld aan klanten die 
trouw zijn en graag duurzame energie afnemen.  
 
(V) Die €0,10 per kWh, garanderen jullie die ook als de stroomprijs lager ligt? 
(A) Het is wel verbonden aan de marktprijs. Als de stroomprijs €0,09 zou worden, dan krijg 
je die prijs voor je opgewekte kWh. 
De vergoeding van de Panelenopnaam was eerst €0,08 per kWh, maar doordat de 
stroomprijs steeg, hielden wij meer over. Wij wilden de vergoeding verhogen, zodat onze 
klanten mee kunnen profiteren van de stijging van de stroomprijs. Verder koop je de 
Panelenopnaam bij de Coöperatie Vrijopnaam. Zo ben je ook beschermd als de 
leverancier Vrijopnaam om zou vallen. 
 
Break-out sessie tafel: landschappelijke inpassing 

• Er is vooral tekort aan parkeerplaatsen voor de visvijver 
• Voorzitter van de visvijver: “rust aan de vijver”. 
• Wandelpad alleen zinvol indien route ook over Enexis grond kan lopen (zeker 

aan de kant van de drukke weg). 
• Liever geen wandelpad langs hondenhotel, wellicht aan de andere kant van 

park (krijg je kleine extra ronde). 
• Eigenaar hondenhotel ziet graag groen langs ‘zijn’ hek, hek met doek waait nu 

soms weg en hij heeft geen plek (eigenlijk argument voor hem, niet voor ons 
of de buurt). 

• Eventueel alleen educatief wandelpad met wetenwaardigheden voor excursies 
van scholen. 

 
Break-out sessie tafel: participatie 

- Meneer is vooral geïnteresseerd in Paneelopnaam en hoe dat voor hem zou 
werken. Hij is benieuwd hoeveel hij dan zou opwekken en wat dat voor zijn 
energierekening zou doen.  

 
Break-out sessie tafel: technisch ontwerp 

- Geen opmerkingen. 
 
 
 


